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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

13. juli 2010

I et kommende åbent samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende 

spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål CG

Ministeren bedes, med henvisning til vedhæftede nyhed fra Ritzau den 13. juli 

2010 "Fødevarestyrelsen undervurderer svinevold", forklare hvordan det har 

kunnet gå til, at ministeren tidligere har givet Folketinget oplysninger om 

antallet af politianmeldelser for vold mod svin, som det nu viser sig har været 

fejlagtige og i åbenlys modstrid med virkeligheden.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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